
 

 

 

HALLO BEWONERS VAN DE ORANJEBUURT, 

In de decembermaand, wanneer de Sint en de 

Kerstman de cadeaus naar jong en oud brengen, zijn 

het de oranjetreffers, die er deze tijd nog ’n schepje 

bovenop doen. 

Elke vrijdag al aanwezig bij de spellenmiddag en af en 

toe een etentje: nu dus de pakjesmiddag op  

1 december. Eerst wat kaarten, met het vertrouwde 

kopje koffie/thee, daarna dobbelen voor de presentjes. 

Hilariteit alom: moet je bij het gooien van een 3, je net 

gekoesterde pakje afgeven aan de buurman rechts, die 

er al 4 heeft!! Of iemand gooit 4 en mag bij een 

willekeurig iemand iets weghalen. Maar na afloop, na 

wat over en weer ruilen, ging iedereen met een 

glimlach naar huis. 

 

Op 15 december zetten deze vrijwilligers nog eens goed 

de schouders eronder voor ’n kerstdiner. De kerstsfeer 

kreeg nog iets extra’s met eigen muziek en samenzang. 

En iedereen kon gerust zijn: ‘de dirigent’ sloeg niet af, 

wanneer er vals werd gezongen. 

Tot slot: de oranjetreffers wensen alle bewoners van de 

Oranjebuurt, en allen daarbuiten, fijne feestdagen en 

alle goeds voor 2024. 

 

 

 

 

 

 

DE GEMEENTE WIL 3 BOUWLAGEN IN DE  
PRINS BERNHARDSTRAAT  
Dinsdag 12 december verlieten de leden van de 

werkgroep Prins Bernhardstraat zwaar teleurgesteld de 

Raadsvergadering. Alleen CDA, PVDA en Groen Links 

begrepen dat je bij nieuwbouw in de wijk er samen uit 

moet komen en daar is in onze wijk geen serieuze 

poging toe gedaan. De werkgroep heeft daar de 

afgelopen vijf jaar veel energie ingestoken.  

  

Volgens de meerderheid van de raad was er een aantal 

keren een dialoog gevoerd. Dialoog betekent met 

elkaar in gesprek gaan, echt luisteren ligt aan de basis 

hiervan. Geluisterd is er niet, door zowel de Gemeente 

als Wonen Limburg is dit nagelaten.  

Het gaat er niet om dat wij in onze buurt in alles onze 

zin moeten krijgen, maar wij wilden wel dat er naar ons 

geluisterd werd en serieus naar onze ideeën gekeken 

zou worden. Dat is nooit gebeurd. Wonen Limburg gaf 

steeds aan dat ze onze ideeën zouden meenemen in 

een nieuw plan om er vervolgens niets mee te  doen.  

  

De werkgroep was ook voorstander om zoveel mogelijk 

woningen te bouwen voor de doelgroepen die in 

Venray daar het hardste behoefte aan hebben. Dat 

zouden dus kleine woningen voor alleenstaanden 

moeten worden. Liefst in de dezelfde stijl als de rest 

van de Oranjebuurt, in twee bouwlagen. Volgens 

Wonen Limburg konden dat er dan ‘slechts’ 20 zijn. 

Uiteindelijk koos men voor drie bouwlagen, waardoor 

het er 21 konden worden. 20 of 21 waar hebben we het 

over!  

Momenteel wordt door de werkgroepsleden gekeken 

of er juridische mogelijkheden zijn. Mogelijk dat deze 

beslissing aan de Raad van Staten wordt voorgelegd.  

Werkgroep Bernhardstraat 
 

Het bestuur van de Oranjebuurt wenst alle  

bewoners van de Oranjebuurt  

sfeervolle kerstdagen en een fantastisch mooi nieuw jaar!  

Piet, Marius, Roland, José, Bernadette en Susan  


